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VERSLAG d.d. 17 mei 2023 van de hybride vergadering van de commissie Bestuur, Economie en Middelen van 
de provincie Utrecht  
 
Voorzitter: mevrouw L. Veen 
 
Namens het college van GS: R. Van Muilekom, R. Strijk en M. Sterk 

Woordvoerders: de heer B. van den Dikkenberg (SGP), de heer E. Kamp (D66), de heer V. Janssen (VVD), de heer 
C. Westerlaken (CDA), de heer T. Schipper (SP), mevrouw S. Kennedy-Doornbos (ChristenUnie), de heer M. Harinck 
(D66), de heer S. Berlijn (JA21), de heer S. Nagtegaal (PVV), mevrouw M. Hoek, (50PLUS), de heer H. Adriani (PvdA), 
mevrouw N. Flink (PvdA), de heer D. Gilissen (VVD), mevrouw M. van Elteren (GroenLinks), de heer I. El Hamdaoui 
(GroenLinks), de heer W. Limmen (Volt), mevrouw A. Blekxtoon (Volt), mevrouw J. Matser (GroenLinks), mevrouw A. 
van der Kolk (FVD) 

 
Van ambtelijke zijde aanwezig: Mevrouw drs. B.F. Ferwerda (griffier); de heer R.S. van Paridon (commissiesecreta-
ris); mevrouw J. Dubero (Notuleerservice Nederland)  
 
 
 
 
Opening en algemeen 
 
1. Opening 
De voorzitter, mevrouw Veen, opent de vergadering om 15.30 uur en heet iedereen van harte welkom bij de eerste 
BEM-vergadering van deze Statenperiode. Zij legt de vergaderdiscipline uit en meldt dat elke fractie 9 minuten spreek-
tijd heeft en Gedeputeerde Staten 29 minuten. De rondvraag en de interrupties maken deel uit van de spreektijd. 
 
Eén deelnemer aan de vergadering die de vergadering via MS Teams volgt ontvangt geen geluid 
 
De voorzitter schorst de vergadering voor enkele minuten 
 
De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Strijk voor een ingelast agendapunt. 
 
Gedeputeerde Strijk meldt dat de Jaarrekening 2022 en het Jaarverslag 2022 gereed zijn. De jaarstukken zijn ingedeeld 
in 9 programmahoofdstukken, de programma’s zijn onderverdeeld in meerjarendoelen. Twee derde van de doelen zijn 
op tijd behaald. De overige doelen zijn vertraagd en worden in 2023 gerealiseerd. Begin 2023 was er nog effect van 
corona. Dit is onder andere terug te zien in de reizigersaantallen van het OV en de kosten daarvan. De oorlog in 
Oekraïne leidde tot hogere energiekosten en voedselprijzen en stijgende lonen en centrale banken verhoogden de 
rente. Andere grote trends zijn de krappe arbeidsmarkt, de schaarste aan grondstoffen, de complexiteit rondom ver-
gunningverlening en het uitstel van de Omgevingswet. De provincie Utrecht is een financieel gezonde provincie qua 
solvabiliteit, lastendruk en het risicovermogen. De algemene reserve was eind 2022 236 miljoen euro. Deze algemene 
reserve is vrij ter beschikking aan de Staten.  
 
De cijfers zijn gecontroleerd door PWC, de extern accountant. PWC heeft een goedkeurende verklaring afgegeven op 
de betrouwbaarheid en de rechtmatigheid van de cijfers. De jaarstukken staan aanstaande vrijdag, 19 mei 2023 op de 
website van de provincie.  
 
Gedeputeerde Strijk overhandigt de jaarstukken aan de voorzitter. 
 
2. Vaststellen agenda 
Agendapunt 15: ‘Memo aanbevelingen middellange termijnstrategie circulaire samenleving’ wordt direct na agendapunt 
8: ‘Memo Uitkomsten onderzoek spreiding regionale sportaccommodaties’ behandeld.  
 
3. Mededelingen 
Gedeputeerde Strijk geeft een update over de opvang van mensen uit Oekraïne in het pand van de Provincie Utrecht. 
Op 24 februari 2022 viel Rusland Oekraïne binnen. Dit leidde tot een grote stroom van vluchtelingen in Europa. Op 
10 maart 2023 waren hiervan ongeveer 91 duizend mensen ingeschreven bij Nederlandse gemeenten. 1.350 mensen 
wonen in de stad Utrecht, daarvan wonen er 230 in het pand van de Provincie Utrecht. Drie verdiepingen van het pand 
zijn omgebouwd naar wooneenheden. Op 21 maar 2023 heeft de gedeputeerde laten weten dat de opvangperiode is 
verlengd tot in elk geval 31 december 2024. De sfeer is over het algemeen goed. In het provinciehuis worden vooral 
gezinnen geplaatst en vorige week is voor de vierde keer een baby geboren. Ook verblijven er gezinnen met een 
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ernstig ziek kind die in het Maxima Ziekenhuis worden verzorgd. Het Leger des Heils biedt veel activiteiten aan. De 
mensen die hier worden opgevangen zijn heel dankbaar.  
 
Gedeputeerde Van Muilekom meldt dat de Erfgoedmonitor 2022 is verschenen. Deze monitor geeft een beeld van de 
stand van zaken van het onderhoud van de Rijksmonumenten. Over de hele linie is het aantal objecten dat in redelijke 
tot goede staat verkeert gestegen. Tegelijkertijd is er een aantal zeer omvangrijke objecten zoals de stadsgrachten en 
werven in Utrecht, Kasteel Nijenrode en De Domkerk. De vorige Staten hebben GS een extra bijdrage geven van 
5 miljoen euro voor de monumenten. Ook in 2022 is een ronde geweest voor de Erfgoedparels. Hier zijn 20 goede 
aanvragen voor ontvangen. Mede dankzij de extra bijdrage konden al deze aanvragen worden gehonoreerd. Leegstand 
is een aandachtpunt. Monumenten moeten benut worden. Door de herbestemming is de leegstand verbeterd en er is 
aandacht voor verduurzaming. Elke fractie ontvangt een exemplaar van de Erfgoedmonitor. 
 
De heer Janssen informeert naar de stand van zaken IPO.  
 
Gedeputeerde Strijk meldt dat er ten opzichte van vorige week geen nieuws is. Er is gesproken over een model om tot 
een andere verdeling van het Provinciefonds te komen. Hier is nog geen voorstel uit gekomen. De gedeputeerde heeft 
aangegeven dat er risico’s zijn, in de Kaderbrief die over twee weken verschijnt, wordt hierop ingegaan.  
 
4. Ingekomen stukken 
De ingekomen stukken worden ter kennisgeving aangenomen. 
 
5. Vaststellen verslagen commissie Bestuur, Economie en Middelen 
Het verslag van de vergadering van 22 februari 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
6. Termijnagenda BEM en lijst moties 
De ChristenUnie heeft een voorstel gedaan voor twee werkbezoeken, één naar het Utrechts Particulier Grondbezit 
(UPG) en één naar Transport en Logistiek Nederland. Deze laatste wordt voorgelegd in de commissie M&M. De voor-
zitter inventariseert de interesse bij de fracties voor een werkbezoek naar het UPG en wijst erop dat de agenda van de 
Staten de komende periode al erg vol is. Als er extra werkbezoeken of informatiebijeenkomsten plaatsvinden, vinden 
deze vrijwel altijd parallel aan een andere bijeenkomst plaats. In geval van een door de griffie georganiseerd werkbe-
zoek moet een meerderheid van de fracties hier voor zijn.  
 
De heer de Jong [ChristenUnie] licht toe dat de reden van dit voorstel een uitnodiging van het UPG is aan de Christen-
Unie een werkbezoek af te leggen. De ChristenUnie meent dat het goed is om gezamenlijk met andere fracties te gaan.  
 
De voorzitter inventariseert of er animo is voor het afleggen van het werkbezoek in stemming. Een meerderheid van 
de fracties is voor het afleggen van het werkbezoek. 
 
De SGP stelt voor een informatiesessie te houden in de volgende commissie BEM over de organisatieontwikkeling. De 
heer Van den Dikkenberg licht toe dat het informatief is voor de nieuwe Statenleden te weten wat er is gebeurd, wat er 
wordt afgerond en wat er nog gaat gebeuren in de organisatie. Provinciesecretaris mevrouw Knol en gedeputeerde 
Strijk zijn hiertoe bereid. 
 
Er is voldoende animo voor deze infosessie. 
 
7. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
De voorzitter meldt dat de opwaardeerders als eerste het woord krijgen voor het geven van een toelichting. Vervolgens 
reageren de overige fracties in lijn van de opwaardering waarna het college de vragen beantwoordt en reageert op de 
opmerkingen. Er is geen tweede termijn. 
 
De heer Janssen geeft aan dat dit afwijkt van hoe dit eerder gebeurde en vraagt of dit de lijn voor de komende periode 
is. 
 
De voorzitter antwoordt dat het Regelement van Orde aangehouden wordt. Als de commissie een tweede termijn wil 
dan is dat mogelijk. 
 
8. Memo Uitkomsten onderzoek spreiding regionale sportaccommodaties 
De heer Schipper vindt de conclusies en aanbevelingen uit het rapport open deuren. Hij vraagt wat er concreet gedaan 
gaat worden en hoe ervoor gezorgd wordt dat mensen met een beperking beter kunnen reizen. Dit onderzoek geeft 
hier geen enkel houvast voor.  
 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Uitkomsten-Onderzoek-spreiding-regionale-sportaccommodaties
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Mevrouw Kennedy-Doornbos meldt dat de ChristenUnie zich in de opwaardering richt op de mensen met een beperking 
die soms langer moeten reizen naar sportaccommodaties. Er is genoeg aanbod aan zaalsporten en zwembaden, maar 
er zijn meer sporten. De spreiding daarvan is soms niet optimaal. Een aanbeveling is om met gemeenten in gesprek 
te gaan om te bekijken hoe mensen naar sportaccommodaties komen, wie dat betaalt, of er voldoende aanbod is, of 
er wachtlijsten zijn, wat de rol van de provincie et cetera. Zij vraagt de gedeputeerde wat er met deze aanbevelingen 
gedaan wordt.  
 
Gedeputeerde Sterk meldt dat dit onderzoek een gevolg is van het Beleidskader Sport en Bewegen. Hierin is opgeno-
men dat er een overzicht moet komen van de regionale sportaccommodaties in de provincie Utrecht. Dit is opgepakt. 
De kosten hiervan waren € 18.233,-, exclusief btw. De uitkomsten van het onderzoek zijn ondertussen gedeeld met 
gemeenten. Het aanbod en de spreiding van sportaccommodaties voor mensen met een beperking is onderdeel van 
het onderzoek. De uitkomsten zijn inderdaad wisselend. Zwembaden en sporthallen zijn over het algemeen goed be-
reikbaar, andere accommodaties zijn verder weg gelegen. Het sportaanbod voor mensen met een beperking heeft 
vaak een bovenlokale of regionale functie vanwege de kleinere omvang van de groep. Hierover is de provincie in 
gesprek met gemeenten. Gemeenten geven aan dat zij regie van de provincie wensen waar het gaat over beschik-
baarheid en geschikt zijn van voorzieningen voor mensen met een beperking. Daarnaast vindt een verkenning plaats 
om te kijken naar wat ontbreekt en wat nodig is om meer mensen met een beperking aan het bewegen te krijgen. 
Gedacht kan daarbij worden aan hulpmiddelen en vervoer, maar ook aan de match van vraag en aanbod. Op basis 
van de gesprekken met gemeenten en de verkenning die wordt uitgevoerd, worden de vervolgstappen bepaald en 
wordt bezien wat de rol van de provincie is. Bij sport ligt de voornaamste taak bij de gemeenten, maar een aantal zaken 
speelt bovenlokaal. Hier speelt de provincie als het gaat over sport vaak een regisserende rol zodat er nieuwe initiatie-
ven kunnen ontstaan. De gemeenten en de Stichting Uniek Sporten kijken wat de behoefte is voor de doelgroep en 
waar de doelgroep uit bestaat. De provincie bekijkt vervolgens hoe zij bovenlokaal en bovenregionaal een rol kunnen 
oppakken. 
 
De heer Schipper vraagt of de sportverenigingen hierbij worden betrokken. 
 
Gedeputeerde Sterk antwoordt dat de sportverenigingen als eerste aan zet zijn. Hier ligt vooral een rol voor de ge-
meenten omdat zij de sportverenigingen het beste kennen. De provincie werkt soms samen met sportverenigingen 
vanuit het Programma Sport. Zo is er een initiatief opgepakt om meer mensen op de fiets naar Sportpark Zeist te 
krijgen. Zij onderschrijft het feit dat de sportverenigingen meegenomen moeten worden.  
 
15. Memo Aanbevelingen middellange termijnstrategie circulaire samenleving 
Mevrouw Butterman meldt dat de PvdD het toejuicht dat de provincie naar een circulaire samenleving toewerkt. Het is 
goed dat een van de doelen van het advies bedoeld was om het beleid en de discussie aan te scherpen. Aangegeven 
wordt dat de provincie een belangrijke rol heeft in het samenbrengen van partijen, het creëren van bewustwording en 
het meegeven van het juiste voorbeeld. De opwaardering is bedoeld om deze doelstellingen aan te scherpen en nog 
ambitieuzer te maken. Er worden aanbevelingen gedaan om in 2027 in kaart te hebben wat de vervuiling en de vervui-
lende lozingen in het water zijn. Het is bekend dat de waterkwaliteit erbarmelijk slecht is. Dit is terug te lezen in de 
stroomgebiedbeheerplannen van Stichtse Rijnlanden. Hierin wordt voor elk stroomgebied aangegeven dat de status 
van het water heel slecht is. De PvdD vraagt waarom deze doelstelling pas in 2027 gerealiseerd moet zijn. Verder heeft 
de PvdD vragen gesteld over de inkoop en de consumptie van de eigen organisatie. De organisatie wil meer lokaal 
geproduceerde producten inkopen en aanbieden in de catering. De ambitie is dit in 2030 gerealiseerd te hebben. De 
PvdD vraagt waarom dit niet eerder kan.  
 
De voorzitter meldt dat in Q3 van 2023 een informatie- en werksessie wordt gepland over dit onderwerp. Voor het 
kerstreces van 2023 wordt het Statenvoorstel verwacht.  
 
De heer Harinck is enthousiast over de lijst aan maatregelen en deelt de zorg van de PvdD over de waterkwaliteit. 
 
Mevrouw Matser vraagt of er in het rapport zaken staan waarop de gedeputeerde wel nu al actie kan ondernemen.  
 
De voorzitter schorst de vergadering voor enkele minuten 
 
Gedeputeerde Sterk verduidelijkt dat de adviezen die besproken worden, betrokken worden bij de actualisatie van het 
Uitvoeringsprogramma. Er ligt op dit moment nog geen concreet voorstel van GS voor omdat PS meent dat het goed 
is als het nieuwe college dit gaat doen. Zij stelt voor dat de vragen die vandaag gesteld zijn, schriftelijk beantwoord 
worden.  
 
9. SB DAEB ‘Regiomarketing provincie Utrecht’ en wijziging subsidieregeling Recreatie en Toerisme 2022-

2025 provincie Utrecht 
De heer Janssen dankt het college voor de uitgebreide en goede beantwoording. De VVD is op de meeste punten 
gerustgesteld, met uitzondering van het punt over de mate waarin cofinanciering plaatsvindt vanuit gemeenten en 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Aanbevelingen-middellange-termijnstrategie-circulaire-samenleving
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-DAEB-aanwijzing-Regiomarketing-provincie-Utrecht-en-wijziging-subsidieregeling-Recreatie-en-Toerisme-2022-2025-provincie-Utrecht
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-DAEB-aanwijzing-Regiomarketing-provincie-Utrecht-en-wijziging-subsidieregeling-Recreatie-en-Toerisme-2022-2025-provincie-Utrecht
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bedrijven. 25% cofinanciering is karig, dit mag 50% of meer zijn, ook omdat gemeenten een belastinggebied hebben 
dat op toeristen gericht is terwijl de provincie dat niet heeft.  
 
Gedeputeerde Van Muilekom geeft aan dat de Marketingcoöperatie Regio Utrecht nieuw is. Hij stelt voor te starten met 
een cofinanciering van 25% omdat dit zo is afgesproken en omdat een percentage van 50% in het verleden te hoog 
bleek te zijn. De provincie is geen lid van de coöperatie, maar kan wel bespreekbaar maken dat het percentage hoger 
moet worden. Hij stelt dit tijdens een volgende vergadering van de coöperatie aan de orde.  
 
De heer Berlijn wijst erop dat in het Statenbrief staat dat de Destinatie Marketing Organisatie zorgdraagt dat de regio 
Utrecht een authentieke bestemming blijft met passende bezoekers. Hij vraagt wat een passende bezoeker is.  
 
De voorzitter meldt dat deze vraag niet in lijn van de opwaardering is. 
 
Gedeputeerde Van Muilekom meldt dat het gaat om het aansluiten van de behoefte en het aanbod. Het is niet zo dat 
iemand niet welkom is. Hij biedt aan hier schriftelijk op te reageren. 
 
10. Memo Bezoekersonderzoek recreatiegebieden Provincie Utrecht 
De heer Janssen meldt dat dit een terugkerend thema is. Hem bekruipt het gevoel dat er veel gepraat wordt over dit 
onderwerp, maar dat er niets gebeurt. Nu wordt er weer een procesmatig antwoord gegeven. Het is een belangrijk 
thema voor bezoekers aan recreatiegebieden. GS geeft aan dat de provincie hier niet over gaat, maar de provincie zit 
wel in het bestuur van de recreatieschappen. De VVD wil meer tempo en meer sturing op resultaat en spoort het college 
daartoe aan.  
 
De heer Nagtegaal sluit zich daarbij aan. Een ander punt waar hij aandacht voor vraagt is de bereikbaarheid van de 
recreatieplassen. Slechts 3% van de bezoekers aan de Vinkeveense Plassen komt met de bus.  
 
Mevrouw Hoek meldt dat verschillende recreatiegebieden onder het beheer van de provincie vallen. Hier heeft de 
provincie dus een verantwoordelijkheid. Er is gesproken over het tekort aan sanitaire voorzieningen. 50PLUS vindt dat 
hier met spoed aandacht voor moet komen, zeker op de Toeristische Overstap Plaatsen (TOP) waar auto’s geparkeerd 
worden. 50PLUS gaat niet akkoord met de wijze waarop de door 50PLUS ingediende motie is afgedaan. Dit is half 
werk.  
 
De heer Adriani hoort de heer Janssen zeggen dat de provincie in het bestuur van waterschappen zit, maar er zijn 
meerdere schappen, gebiedscommissies, gemeenten en natuurorganisaties. Het beheer van de recreatiegebieden is 
behoorlijk gefragmenteerd georganiseerd. Dit kan vereenvoudigd worden waardoor de provincie meer de regie kan 
nemen.  
 
De heer Kamp vindt het voldoende dat de gedeputeerde toezegt dat in gesprek getreden wordt met gemeenten. 
 
Gedeputeerde Van Muilekom meldt dat de sanitaire voorzieningen de continue aandacht hebben, zeker in recreatie-
gebieden. Er is onderzoek gedaan naar de voorzieningen en er is een subsidieregeling ingesteld waardoor de provincie 
een bijdrage kan leveren daar waar er behoefte aan meer sanitaire voorzieningen is. Er moet gesproken worden met 
de terreineigenaren en -beheerders en gemeenten. Bij de recreatieschappen zijn de sanitaire voorzieningen meestal 
aanwezig, bij de TOP-plekken behoeft dit zeker nog aandacht. Nu het overzicht er is, wordt met genoemde partijen 
gesproken. Daar waar de sanitaire voorzieningen ontbreken, moeten deze er komen. Er wordt gewerkt aan de uitvoe-
ring van de motie, hiermee is de motie afgedaan. Ten aanzien van de bussen meldt de gedeputeerde dat het wenselijk 
is dat er meer gebruik gemaakt wordt van de bussen. Dit is een lastig onderwerp. Hij vraagt de heer Nagtegaal of hij 
zelf een voorstel heeft. 
 
De heer Nagtegaal stelt voor dit punt in de commissie M&M te bespreken. 
 
Gedeputeerde Van Muilekom onderschrijft het punt dat de heer Adriani inbracht. Er zijn twee recreatieschappen: Plas-
senschap en Stichtse Groenlanden. Hier moet meer eenheid in komen en hier ligt voor de provincie nog een opgave.  
 
De heer Janssen verzoekt de gedeputeerde nu echt met resultaten te komen. 
 
11. SB rapportage ‘Toekomstscenario’s voor de organisatie van Het Utrechts Archief’ 
Mevrouw Flink vindt het niet wenselijk dat het Rijk uit deze gemeenschappelijke regeling treedt. Als dat toch gebeurt, 
is het de vraag of SPUK-financiering het beste is. Dit is een tijdelijke financiering en ongeschikt voor organisaties die 
mensen in dienst heeft. DVO zou niet mogelijk zijn vanwege de aanbestedingswetgeving, mevrouw Flink vraagt welke 
mogelijkheden er zijn om te borgen dat de kosten niet bij gemeenten en de provincie komen te liggen, maar bij het Rijk. 
 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Bezoekersonderzoek-recreatiegebieden-Provincie-Utrecht
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-rapportage-Toekomstscenario-s-voor-de-organisatie-van-Het-Utrechts-Archief
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De heer Gilissen vindt dat het rapport van Berenschot voldoende aanknopingspunten biedt voor het vervolg. De impact 
is groot, de heer Gilissen vraagt de gedeputeerde hoe deze het overleg begin juni 2023 ingaat, welke randvoorwaarden 
hij stelt en wanneer hij tevreden is over de uitkomst.  
 
De heer Westerlaken constateert dat de Staten gevraagd wordt welk scenario de voorkeur heeft. Het eerste scenario: 
het voortzetten van de huidige regeling zonder het Rijk is redelijk uitgewerkt, maar de suggestie wordt gewekt dat dit 
juridisch lastig is. Wanneer een partij uit een gemeenschappelijke regeling stapt, moet daar echter een scenario liggen 
om dat te realiseren. Dit wordt in de scenario’s niet teruggezien. De heer Westerlaken vraagt of het college een voor-
keur voor één van de scenario’s heeft en of dit punt niet op dezelfde manier behandeld kan worden als alle andere 
gemeenschappelijke regelingen.  
 
De heer Kamp ziet dat er twee scenario’s overblijven: het indalingsscenario en de gemeenschappelijke regeling. In de 
beantwoording staat een voorkeur voor de gemeenschappelijke regeling. D66 wil van het college horen wat de perso-
nele consequenties zijn.  
 
Mevrouw Van Elteren las dat Berenschot gevraagd is om de risico’s van scenario 1 in beeld te brengen. Zij vraagt of 
dit voor 12 juli 2023 klaarligt zodat dat meegenomen kan worden in de vergadering van het Algemeen Bestuur. Groen-
Links wil eerst weten wat de risico’s zijn van scenario 1 voordat daar een uitspraak over kan worden gedaan. Wat 
betreft scenario 2 wordt gesteld dat het indalen het mees logisch gebeurt bij de gemeente Utrecht. Er zijn geluiden dat 
de gemeente daar tegenop ziet. In dat geval is scenario 2 verre van ideaal. Bij het scenario van indalen in de provincie 
Utrecht zullen dezelfde bezwaren gelden.  
 
Gedeputeerde Van Muilekom heeft in de brief aan de staatssecretaris al aangegeven dat de provincie niet zit te wach-
ten op uittreding van het Rijk. De gemeenschappelijke regeling functioneert goed. Nu het Rijk uittreedt uit de gemeen-
schappelijke regeling, ontstaat er een bijzondere situatie. Er blijven twee partijen over, dit betekent dat deze meer op 
afstand komen te staan. Om die reden is Berenschot gevraagd om de scenario’s goed uit te werken. Bij de medewer-
kers van het Utrechtse Archief bestaat veel onzekerheid over wat het betekent wanneer zij in een grote gemeentelijke 
organisatie terecht komen. Ook voor de gemeente betekent het veel als deze medewerkers bij de gemeente onderge-
bracht worden. Berenschot is gevraagd vooral naar de het voortzetten van de gemeenschappelijke regeling te kijken 
en naar de risico’s die dat met zich meebrengt. De komende weken wordt hierover verder gesproken met het Dagelijks 
Bestuur. Er is ondertussen voldoende munitie om na 12 juni 2023 een besluit te kunnen nemen. Het streven is een 
besluit te nemen waar alle partijen zich in kunnen vinden.  
 
Gedeputeerde Strijk meldt dat in de huidige situatie, waarbij het Rijk, de gemeente Utrecht en de provincie Utrecht zijn 
betrokken 48% van de kosten door de gemeente wordt betaald, 41% door het Rijk en 11% door de provincie. Als het 
Rijk uittreedt, blijft het Rijk hetzelfde betalen via SPUK-financiering, maar is geen eigenaar meer. Dit betekent dat dat 
de gemeenschappelijke regeling voor een groot deel betaald wordt door een partij die geen eigenaar is. De twee 
overgebleven eigenaren hebben daarmee samen minder dan 80% van de omzet. Dan gaat een aanbestedingsvraag-
stuk spelen. Dit kan opgelost worden met een delegatieregeling, maar dat betekent dat het Algemeen Bestuur en het 
Dagelijks Bestuur meer op afstand komen te staan. Berenschot is gevraagd te onderzoeken hoeveel consequenties 
dit heeft. Het gaat om archiefbeheer, een overzichtelijke opdracht. Het risico bestaat dat het Rijk na verloop van tijd 
stopt met de SPUK-financiering. Dat betekent een groot probleem. Het Rijk zegt dat de financiering niet gaat stoppen 
en de gedeputeerde gaat uit van een betrouwbare overheid. De weging die gemaakt moet worden, is of het een ver-
antwoord risico is als het Algemeen Bestuur en het Dagelijks Bestuur op grotere afstand komen te staan van de ope-
rationele organisatie. De gedeputeerde neigt ernaar dit een aanvaardbaar risico te vinden, maar er is nog niets beslo-
ten.  
 
De heer Westerlaken onderschrijft het feit dat er weinig risico’s zijn.  
 
Gedeputeerde Van Muilekom wijst erop dat er achter archiefwerk veel ICT-werk zit. Daar kunnen vreemde dingen 
gebeuren. Ten aanzien van de uittreding meldt hij dat in de gemeenschappelijke regeling staat dat de partij die uittreedt, 
de kosten draagt. Dit is per brief en mondeling aan het Rijk meegedeeld. Dat het Rijk uittreedt is een voldongen feit en 
moet geaccepteerd worden. Het Rijk treedt per januari 2025 uit dus er moet tijdig een besluit genomen worden over 
de wijze waarop verder wordt gegaan.  
 
Gedeputeerde Strijk geeft aan dat als gekozen wordt voor de indalingsregeling, alle personeel van het Utrechtse Archief 
over moet gaan naar ofwel de gemeente ofwel de provincie. Het uiteindelijke besluit wordt door GS gemaakt, PS wordt 
uiteraard geïnformeerd. 
 
De heer Gilissen vroeg wanneer het college tevreden is. Hij hoort de gedeputeerden zeggen dat er bestuurlijke afspra-
ken gemaakt zijn en dat het Rijk de bijdrage blijft betalen. Hij vraagt of het helpend is als PS zich hierover ook uitspreekt.  
 
Gedeputeerde Strijk antwoordt dat steun altijd welkom is, maar er is steeds scherp gecommuniceerd met alle partijen. 
Zowel met Kamerleden, de staatssecretaris, de ambtelijke top et cetera. 
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Mevrouw Flink wijst erop dat als het Rijk toch stopt met de SPUK-financiering, dit meer juridische kosten oplevert. Zij 
vraagt welke waarborgen hiervoor gevonden kunnen worden. 
 
Gedeputeerd Strijk erkent dat dit een risico is, maar zoals gezegd gaat hij uit van een betrouwbare overheid. Er kunnen 
in de toekomst altijd andere besluiten genomen worden, maar dit gaat in overleg.  
 
12. SB Onderzoeken met betrekking tot onze digitale transformatie 
De voorzitter meldt dat na de zomer van 2023 een voorstel wordt verwacht van GS waarbij dit onderwerp uitgebreid 
besproken wordt en er keuzes gemaakt worden. 
 
De heer Gilissen wijst erop dat digitalisering een belangrijk onderwerp is. Uit de eenmeting komt naar voren dat er veel 
is gebeurd, maar dat er ook nog veel moet gebeuren. Uit de eenmeting komt een aantal aanbevelingen, zoals de wijze 
waarop digitalisering geborgd wordt in de organisatie en gekoppeld wordt aan de grote opgaven van de provincie. De 
VVD vraagt of deze aanbevelingen uitgewerkt worden in het voorstel zelf. Zo is het verankeren van de CIO-functie een 
verstandige keuze. Het college onderschrijft zeven thema’s. De VVD breekt een lans voor informatiebeveiliging en wil 
weten of dit een prominente plek in de digitale strategie krijgt. Informatie brengt een dreiging met zich mee en wordt 
ook zelf bedreigd.  
 
De heer Harinck vindt het goed dat de provincie inzet op standaardisering. De opwaardering van D66 is tweeledig: de 
provincie als laboratorium voor nieuwe software en de beweging richting open sourcesoftware. Ten aanzien van de 
provincie als laboratorium vraagt D66 waar precies de grens ligt en wanneer een instrument interessant genoeg is voor 
de provincie om mee te gaan werken. Er zijn veel ontwikkelingen op gebied van kunstmatige intelligentie. Dit kan 
enorme voordelen hebben voor bijvoorbeeld het klantportaal en subsidieaanvragen. De provincie meent dat er vol-
doende ontwikkelcapaciteit bij de provincie aanwezig moet zijn om gebruik te maken van open source. De heer Harinck 
wijst erop dat er gebruik gemaakt kan worden van de expertise van BIJ12.  
 
Mevrouw Kennedy-Doornbos meldt dat de vraag van de ChristenUnie erop gericht is over hoe de twee processen zijn 
ingeregeld in de organisatie: de digitale transformatie en het op orde brengen van de bestuurlijke processen. Zij vraagt 
of er een plan is opgesteld om ervoor te zorgen dat de ontwikkelingen stapsgewijs doorgevoerd worden en dat de 
processen elkaar niet frustreren.  
 
De heer El Hamdaoui vraagt waar de bronnen voor de data aan moeten voldoen, met welke partijen er samengewerkt 
gaat worden en waarvoor aandacht gevraagd gaat worden. In het uiteindelijke SV moeten deze vragen beantwoord 
worden.  
 
De voorzitter wijst erop dat de vragen in lijn van de opwaardering moeten zijn. De vragen die de heer El Hamdaoui stelt 
zijn nieuw. 
 
De heer Westerlaken constateert dat gesproken wordt over samenwerking met andere provincies. Het CDA wil meer 
de nadruk leggen op samenwerking met gemeenten. Hier ligt een grote opgave, bijvoorbeeld bij de invoering van de 
Omgevingswet. Hij vraagt of dit wordt meegenomen.  
 
De heer Limmen vraagt in hoeverre de Europese digitale soevereiniteit wordt meegenomen. Het is een complexe 
materie en er moeten veel investeringen worden gepleegd.  
 
De voorzitter wijst erop dat deze vraag niet in lijn van de opwaardering ligt. 
 
Gedeputeerde Strijk wijst erop dat de ontwikkelingen razendsnel gaan. De hoeveelheid data die ter beschikking is 
neemt snel toe. De rekenkracht van computers om van data informatie te maken toont dit aan. Dit betekent dat er 
kansen zijn. Met deze data kunnen inzichten gegenereerd worden die de Staten kunnen helpen bij het nemen van een 
besluit. Er zijn ook veel vragen zoals van wie de data is, waar de data zit en wat de logoritmes van alle rekenkracht is. 
Hier moeten uitspraken over gedaan worden. De provincie kan een rol spelen en de data kan helpen die rol beter in te 
vullen. Bij de gemeenten ontbreekt soms de schaal om dit goed op te pakken, het Rijk staat op verdere afstand. De 
provincie kan een verbindende rol spelen, bijvoorbeeld rondom de Omgevingswet. Of de provincie Utrecht koploper 
wordt, is een vraag die de Staten moeten beantwoorden bij het vaststellen van de visie. Vragen als hoeveel ambtenaren 
zich met dit onderwerp gaan bezighouden, wat de ambitie en het commitment is, moeten worden beantwoord. Het 
college vindt dat het nieuwe college hier een voorstel voor moet doen. In de brieven die het college heeft gestuurd over 
organisatieontwikkeling geeft zij aan dat dit onderwerp op het hoogste niveau belegd moet worden. Een van de zaken 
die aandacht behoeft, is hoe de provincie zich strategisch organiseert ten opzichte van Europa.  
 
De heer Gilissen vraagt of wat er nodig is nu wel al in beeld wordt gebracht. 
 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Onderzoeken-met-betrekking-tot-onze-digitale-transformatie
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Gedeputeerde Strijk antwoordt dat bij een komende kaderbrief ook weer voorstellen zullen staan voor het borgen van 
de informatieveiligheid, maar met welke ambitie dit wordt aangepakt zijn zoals gezegd politieke keuzes. 
 
13. SB Financieringssystematiek – Belastinggebied – Provinciefonds 
De heer Van den Dikkenberg werd getriggerd door de contourennota. Onder het derde punt staat: ‘BZK neemt mee 
dat zij de financiering wil gebruiken voor de mogelijkheid om heldere en eenduidige voorwaarden voor mede-overheden 
te stellen, het borgen integraliteit van (financiële) besluitvorming op centraal en decentraal niveau en het al dan niet 
stellen van nadere voorwaarden voor cofinanciering inclusief het vraagstuk of hierbij differentiatie wenselijk is.’ De 
grondslag hiervan is er vaker incidentele gelden verstrekt worden om bepaalde doelen te bereiken. Het mag nooit zo 
zijn dat de basisuitkering en het belastinggebied klein blijft en dat de provincie op basis van incidentele gelden een 
soort uitvoeringsorganisatie van het Rijk wordt waarbij de democratische vrijheid minder is.  
 
Mevrouw Kennedy-Doornbos sluit zich daarbij aan. Het is daarbij niet duidelijk wat er gaat gebeuren. De ChristenUnie 
wil weten wat er afgelopen week is besproken en welke inbreng de provincie heeft. Verder vraagt zij waarom er in de 
Statenbrief gesproken wordt over een transitiefonds op terrein van klimaat, stikstof en mobiliteit en dat er voorwaarden 
gesteld worden door het Rijk aan cofinanciering.  
 
De heer Janssen steunt de lijn van de SGP ten aanzien van incidentele financiering. Er moet meer stabiliteit in het 
provinciefonds komen. De VVD heeft daarbij altijd gepleit ook te kijken naar de groeiopgave in Utrecht en dit mee te 
nemen in de financiering. In de FAC heeft de gedeputeerde aangegeven dat dit met name gaat over de opgave in het 
stedelijk gebied. De opgave in het landelijk gebied van Utrecht raakt hierbij ondergesneeuwd.  
 
Gedeputeerde Strijk meldt dat het standpunt van het IPO is dat de provincies zelfstandige bestuursorganen zijn met 
een gekozen volksvertegenwoordiging. Een provincie is geen uitvoeringsloket van het Rijk. Dit betekent dat de provin-
cie ruimte en mandaat moet hebben om zelf beslissingen te kunnen nemen. Het IPO wil dit ook waar kunnen maken. 
Er moet een structureel bedrag komen uit het provinciefonds en er moet een instrument zijn om eventueel zelf belasting 
te kunnen heffen. De Staten stellen het tarief vast. Er komt op dit moment steeds meer incidenteel geld beschikbaar. 
Dit is een zorg. De vaste kosten op langere termijn worden daarmee niet opgelost. Dat er met incidenteel geld een 
tram kan worden gekocht is mooi, maar die tram moet op langere termijn ook geëxploiteerd en onderhouden kunnen 
worden. Het college vindt dat het IPO de komende jaren met 1 miljard euro moet groeien van 3 naar 4 miljard euro, los 
van inflatie. Dit geld is nodig om het onderhoud, beheer en exploitatie te doen van alle investeringen die de komende 
jaren gedaan worden. Het is een trend dat het Rijk steeds vaker een vast bedrag toekent voor het provinciefonds waar 
de provincie mee mag doen wat het wilt. Mocht de provincie daarnaast nog een paar honderd miljoen willen, moet de 
provincie het dan wel zelf verdubbelen. specifieke zaken die een provincie zelf geld toegekend wordt als de provincie 
meebetaalt. Dat wordt steeds ongemakkelijker dat het Rijk deze vraag gaat stellen. Deze context is door het college 
beschreven in de contourenbrief. De gedeputeerde onderschrijft de woorden van de heer Janssen dat opgepast moet 
worden voor te veel incidentele financiering. Incidenteel geld moet uitsluitend voor incidentele zaken gebruikt worden. 
De groeiopgave moet zeker in ogenschouw genomen worden. De financiën zijn nu op orde, maar er komen de ko-
mende jaren grote opgaven op de provincie af.  
 
De heer Van den Dikkenberg begrijpt het antwoord van de gedeputeerde en snapt de inzet van het IPO, maar begrijpt 
niet dat dit toch in de contourenbrief blijft staan. Hij vindt dat het IPO moet uitspreken nooit aan een dergelijke contour 
gaat meewerken.  
 
Gedeputeerde Strijk meldt dat de bestuurders in de provincie continu de urgentie voelen van de uitdagingen die er zijn 
en dat zij de handreikingen die door het Rijk gedaan worden, willen omarmen. Aan de andere kant kan er een moment 
komen dat de provincie het geld niet wil als het Rijk niet meebetaalt aan investeringen in de toekomst. Het is een 
continue zoektocht naar hoe er omgegaan moet worden met de urgentie van vraagstukken. Er moet blijvend bij het 
Rijk worden aangegeven dat de overheden structureel geld nodig hebben.  
 
De heer Adriani sluit zich aan bij de standpunten van de SGP en de VVD op dit punt. Hij geeft verder aan dat het 
belastinggebied gekoppeld wordt aan het betalen naar gebruik, dus gekoppeld blijft aan het autoverbruik terwijl het de 
bedoeling is dat er een verschuiving plaatsvindt van autogebruik naar OV en fiets. Hier wordt ook veel in geïnvesteerd. 
Hij vraagt hoe dit onderdeel van het gesprek is. Er moet een belastingsystematiek komen die meer past bij de transitie 
die gemaakt moet worden.  
 
De voorzitter meldt dat er op 24 mei 2023 een informatiesessie plaatsvindt over de P&C-cyclus waarin dit onderwerp 
ook aan bod komt. 
 
Gedeputeerde Strijk meldt dat het college een andere belastinggrondslag wil. Dit wordt ook uitgedragen in het IPO. In 
de voorjaarsnota staat dat het kabinet de plannen uitgesteld heeft naar 2030. Het lijkt erop dat het Rijk opcenten op 
het rekeningrijden wil doorvoeren. Dit is niet wat het college wil. Het college wil een eigen belastinggebied. 
 
14. Memo Regioprofiel Beating heart of a healthy society 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Financieringssystematiek-Belastinggebied-Provinciefonds
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Regioprofiel-Beating-heart-of-a-heatlty-society
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Mevrouw Butterman meldt dat dit agendapunt en het fenomeen van een regiopropositie met het daarbij behorende 
merkprofiel en logo wat de PvdD betreft tekenend is voor business as usual. Terwijl bekend is dat dat op veel fronten 
niet het geval is. De biodiversiteit neemt sterk af en de lucht en het water worden steeds ongezonder. The Economic 
Board of Utrecht stelt het thema gezondheid centraal in de merkpropositie: ‘Utrecht is het kloppende hart van een 
gezonde samenleving, met gezonde mensen in een gezonde omgeving die samenwerken aan een duurzaam gezon-
dere wereld. Het doel van de propositie is het profiel van de regio te versterken en het doel is het aantrekken van 
nieuwe economische activiteiten en bedrijvigheid.’ Het moet toch duidelijk zijn dat deze vorm van groei de vraag naar 
woningen laat stijgen, meer verkeersbewegingen met zich meebrengt en de recreatiedruk op de natuur laat toenemen. 
Voor de meest dichtbevolkte provincie, die al kampt met woningtekorten, vervuilende lucht door verkeer, intensieve 
landbouw en een hoge recreatiedruk lijkt een toename van bedrijvigheid juist niet passend. Er wordt toch nog gespro-
ken over groei in het antwoord van het college. Groene groei weliswaar, maar uit onderzoek van onder andere de 
Europese Federatie van Milieuorganisaties blijkt dat onder het mom van groene groei de uitgespaarde grondstoffen 
vaak leiden tot juist meer consumptie. De PvdD vraagt daarom waarom het doel is te blijven groeien, al is het groene 
groei. 
 
De heer Nagtegaal vraagt wanneer het voor de PvdD genoeg is en wat er nog meer in het regioprofiel moet staan dan 
wat er nu al in staat. 
 
Mevrouw Butterman antwoordt dat het de PvdD vooral om de contradictie gaat: enerzijds moet er een gezonde sa-
menleving zijn, anderzijds moet er meer bedrijvigheid aangetrokken worden. Steeds maar blijven groeien draagt niet 
bij aan een brede welvaart.  
 
De heer Harinck meldt dat D66 enthousiast is over het regioprofiel. Het is verstandig als regio in te zetten op kwalitatieve 
verbeteringen.  
 
De heer El Hamdaoui is van mening dat groei goed is, zolang dat het milieu of het milieu niet schaadt. 
 
De heel Limmen vindt dat de term ‘groei’ beter gedefinieerd moet worden. De provincie Utrecht is kampioen in Europa. 
Er is een verplichting de economie zo in te richten dat dat parallel loopt met de natuurdoelstellingen. Het is essentieel 
die verbinding te maken. De economische groei en de investeringen moeten op een andere manier worden ingericht. 
Volt ondersteunt het pleidooi van de PvdD. 
 
Ook de heer Berlijn ondersteunt het pleidooi van de PvdD. Groei moet geen doel zijn. Groei draagt niet bij aan het 
bevorderen van de leefbaarheid. 
 
De heer Harinck vraagt of Volt tegen dit regioprofiel is. 
 
De heer Limmen antwoordt dat meer kenniseconomie een mooi profiel is. Dit geeft de mogelijk om te spreken over 
integrale gezondheid waar ook natuur in meegenomen wordt. Volt is gecharmeerd van het regioprofiel. 
 
De heer Berlijn vraagt de heer Limmen of hij dan ook ‘passende inwoners’ van Utrecht wil gaan opleggen. 
 
De heer Limmen antwoordt dat Volt veel waarde hecht aan inclusiviteit, maar waarde hecht aan alle levende wezens. 
 
De heer Berlijn vraagt waarom de heer Limmen de focus op de kenniseconomie legt. 
 
De heer Limmen ziet organisaties die sterk zijn op gebied van kennis. Dit is van strategisch belang voor de provincie. 
Het gaat niet alleen om kenniseconomie.  
 
Gedeputeerde Strijk meldt dat de regiopositionering een merkuitstraling is die door meerdere partners wordt onder-
schreven. Het gaat om de identiteit en het imago. De kracht van Utrecht zit op drie aspecten: de gezonde mens, een 
gezonde leefomgeving en een gezonde samenleving. Zo zijn er bedrijven die bezig zijn met het vinden van antilichamen 
om kankercellen aan te vallen of de functionele gezondheidsleer. Een groot aantal bedrijven denkt na over hoe in de 
toekomst de woningen en wijken zodanig ingericht kunnen worden zodat mensen er gezond en vitaal ouder kunnen 
worden. De banen voor de toekomst in Utrecht zitten dan ook in deze sectoren. Als mensen naar Utrecht komen om 
bij deze bedrijven te werken, betekent dat groei. 
 
Mevrouw Butterman meldt dat niemand tegen een bijdrage aan de gezondheid kan zijn. Tegelijkertijd heeft de provincie 
een voorbeeldfunctie en kan zij een verbindende kracht zijn. De merkpropositie kan bijdragen aan het competitief 
blijven als regio. Dan is Utrecht ook een belangrijke transportader. De PvdD vindt dat het paradigma van altijd blijven 
groeien niet ten koste van alles in stand gehouden moet worden.  
 
16. Memo Regio Utrecht meest competitieve regio van Europa – Regional Competitiveness Index (RCI) 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Regio-Utrecht-meest-competitieve-regio-van-Europa-Regional-Competitiveness-Index-RCI
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De heer Janssen vindt het een mooi bericht, maar vraagt hoe ervoor gezorgd kan worden dat deze positie behouden 
wordt. Er zijn immers zorgpunten. Ook voor toekomstige generaties moet er werk zijn. Het college geeft hier een aantal 
mooie voorzetten voor zoals de aansluiting van onderwijs op de arbeidsmarkt. Bedrijven moeten ook in de toekomst 
de juiste mensen met de juiste vaardigheden krijgen en er moeten innovatieclusters komen.  
 
De heer Harinck steunt dit volledig. 
 
Mevrouw Blekxtoon vraagt of de provincie Utrecht inhoudelijk is vergeleken met andere regio’s in Europa. 
 
De heer Adriani kan zich erin vinden dat groei geen doel op zich moet zijn van het economisch beleid. De investeringen 
moeten niet bedoeld zijn om economische groei te realiseren, tegelijkertijd is de trek naar de stad een autonoom ge-
geven. Hierop moet worden geanticipeerd. De groei stoppen gaat wat ver, maar de groei moet ook niet gestimuleerd 
worden. De groei moet gebalanceerd gefaciliteerd worden. Gezond leven is een belangrijke stap die meer gepositio-
neerd kan worden zodat mensen die naar de stad trekken daaraan een bijdrage kunnen leveren.  
 
Mevrouw Butterman vindt groei geen natuurwet. Groei is beleid. Bovendien draagt het feit dat Utrecht op nummer 1 
staat niet bij aan het geluk voor de inwoner.  
 
De heer Nagtegaal wijst erop dat economische groei gelijk staat aan groei van welvaart. 
 
Mevrouw Butterman is niet tegen welvaart, maar zij wijst erop dat de vermogensongelijkheid nog nooit zo groot is 
geweest in Nederland. Economische groei draagt niet uitsluitend bij aan welvaart. De term brede welvaart moet goed 
gedefinieerd worden. Het gaat niet alleen om financiële groei.  
 
De heer El Hamdaoui wenst meer focus op beter onderwijs en betere zorg. Competitief zijn is minder belangrijk. 
 
De heer Harinck wijst erop dat daar ook geld voor nodig is. 
 
De heer El Hamdaoui zegt niet dat er geen economische vooruitgang mag komen, maar er moeten grenzen zijn. Groei 
mag niet ten koste gaan van klimaat of milieu. 
 
De heer Limmen vindt dat de provincie Utrecht trots mag zijn op het feit dat er veel geld verdiend wordt en dat de 
provincie competitief is. Het geld moet echter goed geïnvesteerd worden. Het is goed te kijken waar de provincie een 
rol kan spelen om de economische competitieve kracht te behouden waarbij het geld goed geïnvesteerd wordt in 
bijvoorbeeld de natuur of voor mensen die achter dreigen te blijven. Hij wijst er verder op dat er grote behoefte is aan 
mensen met een technische opleiding. Ook hier kan de provincie een rol spelen. 
 
De heer Harinck stelt voor bij het agendapunt te blijven. 
 
Gedeputeerde Strijk meldt dat op nummer 1 staan absoluut het doel niet is. Competitief en aantrekkelijk zijn voor 
bedrijven en inwoners is een luxe. Krimpregio’s kennen zeer ingewikkelde vraagstukken. Voorzieningen verdwijnen, 
de jeugd trekt weg et cetera. De vraagstukken van de provincie Utrecht zijn luxevraagstukken. De gedeputeerde vindt 
dat een goede zaak. Dat de provincie competitief is heeft te maken met de aanwezigheid van de Universiteit en grote 
kennisinstellingen die continu zorgen voor innovatie en werkgelegenheid. De provincie Utrecht is vergeleken met 234 
Europese regio’s, waar de Nederlandse provincies in mee hebben gedaan. Vijf van de Nederlandse provincies zitten 
in de top tien. Het college heeft zich de afgelopen jaren hard gemaakt voor het circulair produceren en consumeren. 
Als dingen anders moeten, betekent dat ook dat sommige sectoren moeten groeien. De werkgelegenheid moet groeien 
daar waar dat bijdraagt aan een gezonde samenleving. De regio moet voor mensen die hier werken en wonen over 
twintig jaar ook nog aantrekkelijk zijn. 
 
Ter informatie 
 
17. SB Duiding en opvolging medewerkersbelevingsonderzoek 
 
18. SB Aanpassing Organisatie provincie Utrecht ‘Op weg naar een toekomstbestendige organisatie’ 
 
19. SB Eindrapportage Bedrijfsvoeringsbrede verbeterprogramma’s  
 
20. SB Actualisatie 2023 Uitvoeringsverordening MKB Innovatiestimulering Topsectoren provincie Utrecht 
 
21. SB Interbestuurlijk Toezicht – Jaarverslag 2022 en Uitvoeringsagenda 2023 
 
22. SB Verlening opvang Oekraïense vluchtelingen 
 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Duiding-en-opvolging-medewerkersbelevingsonderzoek-1
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Aanpassing-Organisatie-provincie-Utrecht-Op-weg-naar-een-toekomstbestendige-organisatie
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Eindrapportage-Bedrijfsvoeringsbrede-verbeterprogramma-s-1
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Actualisatie-2023-Uitvoeringsverordening-MKB-Innovatiestimulering-Topsectoren-provincie-Utrecht
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Interbestuurlijk-Toezicht-Jaarverslag-2022-en-Uitvoeringsagenda-2023
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Verlenging-opvang-Oekraiense-vluchtelingen


10 
 

23. SB Wijzigingsbesluiten Presentatie en Programmeringsregeling 3 Steunpakket COVID-19 
 
24. SB IBT-themaonderzoek constructieve veiligheid 
 
25. SB Toelichting financieel resultaat 
 
26. SB Wijziging Subsidieregeling Hollandse Waterlinies provincie Utrecht 
 
27. SB Opheffen nazorgfonds voormalige stortplaats Omega te Wilnis 
 
28. SB Vierde tranche Programmeringsregeling Steun- en Herstelpakket COVID-19 
 
29. SB Controversiële onderwerpen 
 
30. SB Jaarverslag 2022 Integriteit en ondermijning ‘Voor een weerbare overheid’ 
 
31. SB Ontwerpbegroting kadernota en jaarstukken van het Gemeenschappelijk Orgaan Siteholder werelderf-
goed Hollandse Waterlinies 
 
32. Aanbieding Kadernota en nota van Antwoord Recreatieschap Stichtse Groenlanden 
 
33. Memo Afdoening motie 72a keuzes in kaart 
 
34. Memo Stand van zaken YMCA Henschotermeer 
 
35. Memo Ontwikkelingen in de samenwerking RUD-Utrecht en ODRU 
 
36. Memo Motie 6 Democratische vernieuwing in/door de Staat van Utrecht 
 
37. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 18.00 uur.  

 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Wijzigingsbesluiten-Presentatie-en-Programmeringsregeling-3-Steunpakket-COVID-19
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-IBT-themaonderzoek-constructieve-veiligheid
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Toelichting-financieel-resultaat
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-wijziging-Subsidieregeling-Hollandse-Waterlinies-provincie-Utrecht
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Opheffen-nazorgfonds-voormalige-stortplaats-Omega-te-Wilnis
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Vierde-tranche-Programmeringsregeling-Steun-en-Herstelpakket-COVID-19
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Controversiele-onderwerpen
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Jaarverslag-2022-Integriteit-en-Ondermijning-Voor-een-weerbare-overheid
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Ontwerpbegroting-kadernota-en-jaarstukken-van-het-Gemeenschappelijk-Orgaan-Siteholder-werelderfgoed-Hollandse-Waterlinies
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/SB-Ontwerpbegroting-kadernota-en-jaarstukken-van-het-Gemeenschappelijk-Orgaan-Siteholder-werelderfgoed-Hollandse-Waterlinies
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Aanbieding-Kadernota-en-Nota-van-Antwoord-Recreatieschap-Stichtse-Groenlanden
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Afdoening-motie-72a-keuzes-in-kaart
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Stand-van-zaken-YMCA-Henschotermeer
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Ontwikkelingen-in-de-samenwerking-RUD-Utrecht-en-ODRU
https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Statencommissie-Bestuur-Economie-en-Middelen/2023/17-mei/15:30/Memo-Motie-6-Democratische-vernieuwing-in-door-de-Staat-van-Utrecht

